



**Annual Household Composition Income and Asset Review
Documentation Requirements**

To continue to be eligible for assisted rental housing, you are required by the terms of your lease and the Housing Services Act, 2011 to complete the Household Composition, Income & Assets Review Form and provide verification and documentation of all sources of income at least once annually.

The following is a list of the documentation and verification that is required for each corresponding source of income. In addition, each household member must provide a certified copy (Option C Print) of their Income Tax Return for the most recent tax year. You can obtain this document within ten (10) days by calling Canada Customs and Revenue Agency at 1-800-959- 8281 and ask for an "Option C Print" of your most recent income tax return. You must also provide copies of all bank account(s) records for the past three (3) months.

Please provide the following as indicate below.

Examples of Income:	Verification and Documentation:
	Household Composition, Income & Assets Review Form (Form enclosed)
2019 Taxes Required	T1 General and your Notice of Assessment for 2019 or Certified Income Tax Return called an "Option C Print: Call 1-800-959-8281 (Canada Customs and Revenue Agency) and ask for an "Option C Print" for 2019. For self-employed tenants please include your 2019 Statement of Business Activities (T2125). For the Hearing Impaired, please call 1-800- 665-0354 TTY.
Bank Account(s) (chequing /savings / money master)	Three (3) most recent consecutive months of records or statements for all accounts. *All deposits must be justified with supporting documentation.
Ontario Works and Ontario Disability Support Program	One (1) Monthly Statement of Assistance letter or "Payment List Screenshot" provided by your Ontario Works and/or Ontario Disability Support Program worker.
Tenant Insurance (GSHC Tenants only)	Certificate of Insurance showing the policy period and coverage
Employment	Most recent 8 consecutive weeks of pay stub(s)
Employment Insurance	Cheque Stub
OSAP	Loan \ Grant document(s)
Worker's Compensation Payments	Copy of Payment Stub
Alimony Payments / Child Support Payments	Copy of domestic agreement, court papers or copy of Schedule A from Family Responsibility Office.
Training Allowances / Band Allowances	Copy of stub and letter confirming the amount of allowance
Inheritances	Copy of legal documents
Old Age Security / Canada Pension	A letter from the Income Securities Program Office verifying the current gross (before tax) monthly amount. Call (1-800-277-9914)
Gains Aged	A letter from the Ontario Ministry Of Revenue office verifying the current gross (before tax) monthly amount. Call (1-866-668-8297)
Private Pension Disability Pension	Other Countries Pensions War Veteran's Allowance
Bonds RRSP/LIRA /RESP RIF/LIF Tax Free Savings Account	Mutual Funds Insurance Policies Stocks Term Deposits, Certificates
House\Cottage\Property	Certified Appraisal
Proof of school (children 16 yrs and over)	
Other	



Revision annuelle de la composition du ménage Du revenu et des biens documents exigés

Pour que vous continuiez d'avoir droit à un logement locatif subventionné, en vertu de votre bail et de la Loi 2011 sur les services de logement; au moins une fois par année, vous devez remplir le formulaire, intitulé « Household Composition, Income & Assets Review », produire une vérification de votre revenu et fournir les documents indiquant toutes vos sources de revenu.

Vous trouverez ci-dessous la liste des vérifications et des documents exigés pour chaque source de revenu correspondante. De plus, chaque membre du ménage doit produire une copie certifiée conforme (Imprimé-Option-C) de sa déclaration de revenus pour la dernière année financière. Vous pouvez obtenir le document en question dans un délai de 10 jours en communiquant avec l'Agence du revenu du Canada au 1-800-959-7383. Vous devez également fournir une copie des relevés de vos comptes bancaires concernant les trois derniers mois.

S.V.P. Soumettre les documents indiqués

Exemples de revenus:	Vérification et documents:
	Formulaire «Household Composition, Income & Assets Review» (ci-inclus)
Les impôts pour l'année 2019	T1 général avec votre Avis de cotisation pour 2019 ou Déclaration de revenus certifiée «Imprimé-Option-C» Composer le 1-800-959-7383 (Agence du revenu du Canada) et faite demande pour un «Imprimé-Option-C» 2019, Pour tous les locataires qui travaillent à leur compte, veuillez inclure votre déclaration d'activités d'affaires pour 2019 (T2125). Pour les Individus. Malentendants, veuillez composer le 1-800-665-0354 TIY.
Comptes bancaires (courant / d'épargne / principal)	Les relevés des trois (3) derniers mois consécutifs pour tous les comptes bancaires . *Tous les dépôts doivent être accompagnés par des pièces justificatives.
L'Ontario au travail et le Programme ontarien de soutien aux personnes handicapées	Le dernier Relevé des prestations mensuel ou une capture d'écran de la liste des paiements fourni par votre travailleur(euse) de L'Ontario au travail et/ou du Programme ontarien de soutien aux personnes handicapées.
L'assurance locataires (seulement les locataires de GSHC)	Certificat d'assurance qui démontre les précisions du contra.
Emploi	Rémunération des huit dernières semaines consécutives - talon de chèque de paie.
Assurance employ	Talon de chèque
RAFEO	Documents de prêt / documents de subvention
Indemnités d'accident du travail	Copie d'un talon de paie
Pension alimentaire / paiements de soutien d'enfant(s)	Une copie de l'accord familiale, les documents judiciaires ou la demande d'un état de l'arriéré du bureau des obligations familiales (FRO).
Allocations de formation / allocations de bande indienne	Copie d'un talon ou d'une lettre confirmant le montant de l'allocation
Capital provenant d'un héritage	Copie de documents juridiques
Sécurité de la vieillesse / Régime de pensions du Canada	Lettre du bureau des Programmes de la sécurité du revenu indiquant votre revenu récent mensuel brut (avant impôts). Composer le 1-800-277-9915.
Gains accumulés	Lettre du ministère du Revenu de l'Ontario indiquant votre revenu récent mensuel brut (avant impôts). Composer le 1-866-668-8297.
Régime de pension privé Pension d'invalidité	Pension d'un autre pays Allocation d'ancien combattant
Actions et des obligations d'épargne FERR / FRV REER / CRI CELL: compte d'épargne libre d'impôt	Fonds de placement Police d'assurance Stocks Certificats de dépôt à terme
Maison / chalet / propriété	Évaluation certifiée
Preuve de fréquentation scolaire (enfants âgés 16 ans +)	
Autre	